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Ook over wachtlijsten in de
jeugdzorg is weinig bekend

Transitie

Ook over wachtlijsten in de

Leeuwarden |Net als over het aantal
kinderenen tieners inde jeugdzorg is
er onduidelijkheid over de wachtlijs-
ten. Gedeputeerde Tineke Schokker
zegde deze week in de Provinciale
Staten toe dat de provinciale jeugd-
zorg ,,schoon opgeleverd” wordt.

Maar hoe groot de wachtlijsten in
de jeugdzorg opditmoment zijn, kan
haar woordvoerder Marco Kok niet
zeggen. ,,Ons bereiken geruchten
over wachtlijsten met vijftig tot drie-
honderd personen en alles er tussen-
in. We zijn nu bezig precies in kaart

te brengen wat wel en niet klopt.”
Daarvoor heeft de provincie drie

weken nodig. In een motie van de
ChristenUnie werd duidelijkheid ge-
eist over dezewachtlijsten. ,,Want de
tijd begint nu wel te dringen”, aldus
fractievoorzitter Anja Haga.

Staatssecretaris Martin van Rijn
praat dekomendewekenmetde vier-
honderd Nederlandse wethouders
over de transitie van de jeugdzorg.
Hij wil nagaan hoe het staat met de
voorbereidingen. ,,Ik volg alles met
tien vingers aan de pols.”


